

Diotec opens Sales Office in Russia

Since October 06 2008, Diotec Semiconductor AG has a new Sales Office in Russia, located in Saint Petersburg.

Diotec is a fast growing, European based manufacturer for semiconductor diodes and rectifiers. They provide excellent logistics and service to customers in the industrial and consumer market.

The opening of the Russian office will allow Diotec Semiconductor to transport its successful logistics to the Russian market.

Olga Kostenko, Representative for Diotec in Russia, comments: "I'm sure that Diotec will take the deserved place in the Russian market. High quality, meeting the requirements of the consumer, new technologies and good support are very appreciated in Russia. We are looking forward to this challenge."

Diotec eröffnet Vertriebs-Büro in Russland

Seit dem 06. Oktober 2008 hat die Diotec Semiconductor AG ein Vertriebsbüro in Russland mit Sitz in Sankt Petersburg.

Diotec ist ein schnell wachsendes, europäisches Unternehmen für Halbleiterdioden und -gleichrichter. Es steht für ausgezeichnete Logistik und hervorragenden Service für Kunden im Industrie- und Konsumgüterbereich.

Mit der Eröffnung eines Vertriebsbüros in Russland erreicht die erfolgreiche Diotec-Logistik nun auch den russischen Markt.

Olga Kostenko, Repräsentantin von Diotec in Russland: "Ich bin sicher, dass Diotec auch im russischen Markt einen hervorragenden Platz einnehmen wird. Hohe, der Kundenanforderung entsprechende Qualität, neue Technologien und guter Support sind enorm wichtig in Russland. Wir freuen uns auf diese Herausforderung."



Repisheva str., 9-32
Saint-Petersburg
197375 Russia

<http://www.diotec.com/>

Olga Kostenko
Local Office Manager

o.kostenko@diotec.com
Phone +7-812-3030460
Mobile +7-921-375-9074

